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Information om
bredbandslösning
inom brf Drottningen

I slutet av 1990-talet
träffade HSB på
riksplanet ett avtal med
Bredbandsbolaget om
bredbandsuppkoppling
av bostäder inom HSB-
kollektivet i Sverige.
Detta avtal fick sin
efterföljare i det avtal
HSB Landskrona i sin
tur träffade med
Bredbandsbolaget.

Under denna tid
arbetade brf
Drottningens styrelse
med frågan om
bredbandsuppkoppling
för området.
Bredbandsbolagets
lösning bedömdes

därvid vara den
ekonomiskt mest
fördelaktiga. Den
tekniska lösning som
Bredbandsbolaget
arbetade med kan
sägas vara kollektiv
på så sätt att den
krävde att samtliga
bostäder inom
området anslöts,
vilket skulle ske
genom att (fiber)kabel
skulle dras in i
samtliga lägenheter.
Det var därefter fritt
för envar
bostadsrättsinnehavare
att träffa avtal med
Bredbandsbolaget
om uppkoppling till en
fast månadsavgift.

En sådan kollektiv
lösning innebär att det

krävs en viss
tillbyggnad/ombyggnad
av föreningens fasta
egendom. Ett beslut
om en sådan lösning
kan styrelsen inte fatta
utan
föreningsstämmans
bemyndigande
(jfr 21 § i föreningens
stadgar). Av denna
anledning blev frågan
om kollektiv
bredbandsanslutning
föremål för
föreningsstämmans
beslut år 2000.

Sedan styrelsen fått
föreningsstämmans
bemyndigande att
arbeta vidare med
frågan och ett
bemyndigande att
avtala om en kollektiv

Bredbandsbolaget lever inte upp till avtalet om
bredband

Styrelsen föreslår individuell lösning tills vidare



lösning för området,
träffade brf Drottningen
under sensommaren
2000 avtal med
Bredbandsbolaget
om
bredbandsanslutning
av hela området.

Efter det att avtalet
undertecknats har
ingenting hänt från
Bredbandsbolagets
sida. Styrelsen har på
olika sätt påmint
Bredbandsbolaget
om dess skyldigheter i
enlighet med avtalet.
Från
Bredbandsbolagets
sida har endast olika
former av undanflykter
redovisats.

Man kan idag
konstatera att
Bredbandsbolaget inte
kommer att kunna
uppfylla sina
förpliktelser enligt
avtalet inom ett rimligt
tidsperspektiv.
Konsekvenserna av
detta avtalsbrott
kommer att utredas av

styrelsen.

Till dess tekniken har
kommit så långt att det
finns intressanta
tjänster att utnyttja
förutom Internet, gör
styrelsen den
bedömningen att det
är fördelaktigare att
välja en individuell
lösning, d v s varje
bostadsrättsinnehavare
som vill komma åt
Internet tecknar själv
ett eget avtal med en
leverantör av en
Internetanslutning.

Exempel på
leverantörer av
individuella lösningar
är Sydkraft och Telia.
För den som har
möjlighet att på något
sätt komma in på
Internet, så har dessa
företag följande webb
adresser,
www.sydkraftbredband.
com
samt www.telia.se/
bredband
 På dessa sidor kan
var och en som är

intresserad finna
information om
individuella
anslutningar.

Dessa leverantörer
kan erbjuda en sk
ADSL-lösning. En
sådan lösning är
tekniskt sett ingen
bredbandsanslutning,
men för den normala
Internetanvändaren
upplevs skillnaden
som mycket liten.

Styrelsen Brf
Drottningen
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